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From:

l  ( )

Sent: Fri 2/12/2021 8:48:57 AM

Subject: RE: Vraag NOS: Geld voor Halix??

Received: Fri 2/12/2021 8:48:58 AM

FW: COVID-19 vaccine.eml

Nog voor de achtergrond, productie gaat vast even sudderen in de media. ik dacht dat zelf ook laatste deze mail weer

boven had gehaald...

In bijgevoegde mail staat wel een brief naar MP.

Omdat Oxford toen deal met AstraZeneca sloot, was er geen andere financieringsbehoefte meer. We hebben, ook nav de mail

aan de MP contact gehad met Halix. En dit heeft Halix toen ook aangegeven. Dat door de deal met AstraZeneca, de

financieringsbehoefte via averheid niet meer aan de orde was. En is er geen concreet financieringsverzoek meer vanuit Halix

gekomen.

Groeten | EEE

Mob: +31 (0)6jECHEFE

var: BED JE. E (OED) REE irs.

Verzonden: donderdag 11 februari 2021 21:04

aan: NEEL IE. (ENED) SEER rire. i> IEEE I.E (KEE) IEEE inves. i>

Onderwerp: FW: Vraag NOS: Geld voor Halix??

Tkn

Verzonden met BlackBerry Work(www blackberry com)

Van: "Jonge, HM. de (Hugo)" <JIEEES@minvwsnl>
Verzonden: 11 feb.

2021 18:37

Onderwerp:RE: Vem)NOS: Geld.voor Halix??

Akkoord!

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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Onderwerp: Vraag NOS: Geld voor Halix??

Dag Hugo,

NOS belde met een verhaal dat haar ter oren was gekomen over geld dat we vorig jaar aan Halix zouden hebben

toegezegd; en een gesprek daarover op het Torentje. In het kort:
- Halix zou ergens vorig jaar bij ons (VWS) subsidie hebben aangevraagd, zodat zij versneld meer vaccins zouden kunnen

produceren
- Die aanvraag was kennelijk gehonoreerd, maar is later door bedrijf zelf kennelijk weer ingetrokken. Want inmiddels

overgenomen door Oxford en vanuit VK zouden ze meer geld krijgen
- Vervolgens uitgenodigd op Torentje

NOS wil nu weten dit klopt en om wat voor subsidie het dan ging. Soortgelijke vragen hebben ze aan AZ/RVD gesteld

Na contact met zou ik het volgende willen voorstellen:

ON REC melden:
- We zetten al sinds april vorig jaar alles op alles om waar mogelijk een impuls te geven aan het ontwikkelen van vaccins

en ook het versnellen of vergoten van de productie.
- In dat kader is ook gesproken met Halix, net als met tal van andere partijen.

OFF REC meegeven:
- Met Halix is al in een vroeg stadium - toen Oxford een consortium aan het opzetten was voor verdere productie - contact

geweest
- Daarbij is ook van gedachten gewisseld over een eventuele investering in de productieketen
- Tot een formele aanvraag is het niet gekomen.

En tav Torentje verwijzen naar RVD. Overigens kan niemand daar zich een dergelijk gesprek herinneren...

Akkoord?


